



Ajuntament de Castelló de la Plana

ACTA DE LA SESSIÓ ORDINÀRIA CELEBRADA PER LA JUNTA MUNICIPAL DE DISTRICTE MARÍTIM EL DIA 15 DE MAIG DE 2017

NÚM. i Classe de Sessió: 05/2017. Ordinària.

Dia i hora: 15/05/2017 19:30h

ASSISTENTS:

PRESIDENT

D. RAFAEL SIMÓ SANCHO Grup Municipal PSOE

VOCALS

Veïns Designats pels Grups Polítics

D. EVA FORES CASTELL Grup Municipal CSeM

Representants d'Associacions de Veïns

D. CLEMENTE MIRÓ PONS AA.VV EL PINAR

D. JOSE CARLOS MAS AA.VV. MERIDIANO

Representants d'Associacions Sectorials

D. ANTONIA MIRALLES CUMBA A.C. UNIO MUSICAL DEL GRAU

Representant AMPA's

DÑA. ALBA BELTRAN MIR AMPA LA MARINA

SECRETARI

D. ROMAN SIMO GOMEZ

EXCUSEN LA SEUA ASSISTÈNCIA: SR. ANDRES J. CARRILLO VALLS (A.C. SCOUT), SR. LORENZO CUMBA DE LA ROSA (COMPROMÍS) i SRA. TICA PALAU (AA.VV. EL FARO) .

NO ASSISTIXEN: SR. LUIS CARLOS SOSA LUNA (PP), SR. JOAN MORALES VILAR (PSPV-PSOE), SRA. ALICIA BRANCAL MAS (Compromís) i SRA. CRISTINA GABARDA ORTIN (Ciudadanos).

Orde del dia.

1er.- Aprovació, si és procedent, de l'acta corresponent a la sessió ordinària de la Junta de Districte Marítim celebrada el dia 24 d'abril de 2017.

2º.- Informació Zona Jocs Infantils

3er.- Projectes Participatius al Grau

4t - Setmana Cultural (HAM)

5e.- Sant Pere 2017

6e. - Pregs i preguntes

En La Sala d'Actes de la Tinença Alcaldia del Grau de Castelló, sent les **19:30** del dia **15 de maig de 2017**, sota la presidència del la Il·lm. Senyor Tte d'Alcade, **Rafael Simó Sancho**, es reuniren els senyors i senyores dalt assenyalats a fi de celebrar sessió **ordinària** de la **Junta Municipal de Districte Marítim**, amb la meua assistència com a Secretari Delegat de la Junta per a donar fe de l'acte.

Comprovat el quòrum d'assistència per la Presidència es procedix a iniciar la sessió passant a tractar els punts inclosos en l'orde del dia.

1.- APROVACIÓ, SI ÉS PROCEDENT, DE L'ACTA CORRESPONENT A LA SESSIÓ ORDINÀRIA DE LA JUNTA DE DISTRICTE MARÍTIM CELEBRADA EL DIA 24 D'ABRIL DE 2017

El **Sr. President**, preguntà als presents si tenen alguna objecció a la redacció de l'acta de la sessió ordinària celebrada el passat **24 d'abril de 2017**. No havent-hi cap objecció, s'aprova per unanimitat.

2.- INFORMACIÓ ZONA JOCS INFANTILS.

El **Sr. President** comunicà als presents que aquest primer punt era el motiu principal pel qual es celebrava la sessió de la Junta mes prompte del que es habitual.

Informà que des del Negociat de Gestió Ambiental ens havien sol·licitat que demanarem opinió als membres de la Junta per decidir la ubicació d'una zona nova de jocs infantils, la qual cosa tenim que comunicar-los abans de final de mes, per això la celebració avançada de la sessió.

La **Sra. Miralles** va comentar que la Pça. Miquel Peris era un lloc on acudien a jugar molts xiquets i no hi havia cap tipus de joc infantil.

El **Sr. President** va coincidir amb ella però va expressar els seus dubtes sobre si hi hauria lloc suficient.

El **Sr. Miró** va comentar que el Jardinet del Port era un lloc on també serie convenient instal·lar la nova zona de jocs infantils, ja que malgrat que hi ha una, està molt deteriorada.

Finalment es va decidir per unanimitat, proposar ambdós ubicacions i que els tècnics municipals decidiren quina era la que més convenia.



Ajuntament de Castelló de la Plana

3.- PROJECTES PARTICIPATIUS AL GRAU

El Sr. President repartí tríptics de Grau Xarxa Oberta i anuncià els proper taller que anaven a realitzar el pròxim dissabte per a decidir el que es construirà en el solar front al Poliesportiu Emili Fabregat.

Continuà dient que l'empresa encarregada del procés participatiu li havien demanat que aprofitant que hi havia sessió de la Junta es fera difusió del taller per a que la participació fos el mes gran possible.

Comentà que li agradaria que una vegada finalitzat aquest projecte participatiu, els mateixos membres de la junta foren qui decidiren quin seria el pròxim, ja que si els ciutadans son qui han de decidir que es el que es fa, també han de decidir que es el que es decideix. Animà als membres de la Junta a que si tenien algun suggeriment ens el feren arribar. Va dir que la seua intenció era que qualsevol iniciativa urbanística amb una mínima entitat fos realitzada mitjançant un procés participatiu.

4.- SETMANA CULTURAL DEL GRAU (HAM)

El **Sr. President** repartí follets amb la programació de l'HAM i va comentar els principals actes amb els presents.

Va comentar que en facebook estava el programa en pdf i que allí el podrien baixar.

Els membres de la Junta, en especial la **Sra. Miralles** van lamentar que l'últim cap de setmana de l'HAM coincidira amb un festival de música que fan en el port, i digueren que l'any que ve es tindrien que organitzar ambdós esdeveniments per a no coincidir.

5.- SANT PERE 2017

El **Sr. President** informà als presents que s'havia celebrat recentment una sessió de l'Assemblea de Sant Pere amb la intenció de informar sobre el pressupost i la programació.

Va passar als membres de la Junta una copia de ambdós documents i va comentar que tingueren en compte que en eixe pressupost només es justifiquen els diners públics. La resta de actes i despeses son privats i per tant no estan inclosos en aquest pressupost. Igualment, en la programació que tenien només constaven els actes oficials. Va dir que cap dels dos estava tancat definitivament i que segurament hi hauria algun canvi, però no serien ja significatius.

Comentà que tant la programació com el pressupost s'havien treballat en dos parts. Una primera part de tipus executiu on s'havien pres la majoria de les decisions, del que s'havia encarregat la Mesa de Treball (òrgan la finalitat i composició del qual, ja s'ha explicat en sessions anteriors de la Junta), i una segona part de tipus consultiu que havia consistit en presentar ambdós documents a l'Assemblea de San Pere (també s'ha explicat la seua finalitat i composició anteriorment) per a que aquesta els discutira i aprovara. Una vegada aprovats, passaran pel Consell Rector del Patronat de Festes per a que aquest done el seu vistiplau - ja que es qui fica els diners i per tant, l'encarregat de fiscalitzar els comptes -.

Va dir que el procés podia haver segut molt mes senzill, ja que els Estatuts del Patronat de Festes diuen que l'encarregat d'organitzar les Festes de San Pere son la Comissió de Festes del Grau, així que com en anys passats, podien haver fet la seua voluntat sense comptar en ningú, però que s'havia optat per aquesta manera de treballar per afavorir la participació i la transparència.

Va informar de les principals novetats, la primera de les quals era el «Cau Fester», que estaria situat en el Carrer La Sardina, front al Poliesportiu Pablo Herrera. Allí serà on es centralitzaran les celebracions dels actes i esdeveniments oficials - *remember* del Pati, Pa-i-porta, etc...- a excepció de la Presentació de la Regina de les festes que es celebrarà com en anys anteriors en la zona lúdica de Port Azahar, entre el far i el Casino.

Anuncià que hi hauran tres vesprades infantils, i que es celebraran en el Jardinet del Port de 16:00h a 19:00h. També es nou el festival de Rock organitzat per OPAL - La Paxeca, les actuacions del qual tindran lloc tant en Sala OPAL - on el dia abans de Sant Pere actuaran dos grups coneguts i l'entrada serà lliure - com en un escenari instal·lat front a la Paxeca.

Altra novetat, va dir, es que el gimàs Impala organitza un campionat de Padel per a les Penyes/Colles, i també les *Cucanyes 2.0* que es celebraran sense animals – en lloc d'animals vius hi hauran inflables-. Les últimes novetats, va dir, seran una festa de *Tardeo* en l'Avinguda del Port, on punxaran DJ's des de la fi de la mascletada fins la nit, i el canvi de ubicació i de dia de *l'Aladroc d'Or*, que s'entregarà el dia de Sant Pere, al matí, en el Centre Cultural *La Marina* i el canvi d'horari de l'Ofrena, que es aquest any el dia de Sant Pere però per la vesprada – sempre ha sigut pel matí -, per a veure si així acudís mes gent.

Va comentar als membres de la Junta que aprofitant que era el 60 aniversari de la Cavalcada del Mar, els col·lectius del CCG volien ficar-la en valor, ja que pensaven que en els últims any s'havia anat perdent el caràcter antropològic del esdeveniment per a transformar-se pràcticament en una *entrada de bous* mes.

A continuació, va informar de que el cartell guanyador del concurs de cartells per a les Festes de Sant Pere 2017 es donaria a conèixer en l'últim acte de l'HAM.

Finalment va llegir qui son els patrocinadors i quans diners done cadascun d'ells.

6.- PRECS I PREGUNTES

El **Sr. Miró** va dir que hi han molts mosquits en la seua zona i va sol·licitar que passaren a desinsectar.

La resta de membres van dir que no era un problema de zones i que tots en tenien.

El **Sr. Miró** va comentar respecte de la nova ubicació del *parking* de camions – situat junt als horts urbans -, que esperava que no molestara als residents de FRATER.

Contestà el **Sr. President** que ell esperava que no fos el cas, però que de esser així, ho resoldrien.

La **Sra. Miralles** es va queixar de les persones que hi estaven habitualment en el Parc La Panderola, concretament en la zona front al Mercat de Sant Pere, son mol bruts i ho tiren tot al terra.

Va contestar el **Sr. President** que ho comunicarà a Policia Local, però que, com havia dit en altres ocasions, era un problema de civisme.

El **Sr. Mas** va dir que l'Ajuntament en aquests temes era massa tolerant, i que el que havia de fer era sancionar als infractors, ja que era l'única manera de que canviaren el seu comportament.

La **Sra. Forés** es va queixar que l'acera del Centre Odontològic estava malt anivellada i que era un perill

El **Sr. President** li va donar la raó i va comentar que era culpa de l'Agent Urbanitzador i que es miraria de donar-li solució.

La **Sra. Miralles** preguntà si ja estava en marxa l'execució de la segona fase del *parking de caravanes*.

El **Sr. President** va contestar que estava pràcticament acabada, i que una vegada estiga feta ja no es deixarà aparcar a cap lloc mes del Parc Litoral, ja que en el *parking* hi cabran unes 50 caravanes. Va afegir que està a punt d'eixir a exposició pública una nova Ordenança de Caravanes.

Va aprofitar per informar que estaven a punt d'eixir algunes ordenances mes: Guals, Inspecció Tècnica d'Edificis, Policia d'Edificació, Sorolls, Tanques Publicitàries..etc.

El **Sr. Mas** va dir que fa un any es va queixar de la brutor de la desembocadura del riu i segueix exactament igual.

El **Sr. President** va dir que era competència de la Confederació Hidrogràfica del Xúquer.

També es va queixar el **Sr. Mas** de que FACSA des de la depuradora, tirava al riu aigües fecals.

El **Sr. President** va dir que li ho comunicarien al màxim responsable de l'Àrea d'Infraestructures.

El **Sr. Mas** va dir que el tema dels robatoris en la zona de Marjalera era ja impressionant, i que per favor s'augmentara la presencia policial en la zona.



Ajuntament de Castelló de la Plana

El **Sr. President** va contestar que, com s'ha parlat en altres ocasions era un tema, més de Policia Nacional que de Policia Local, però que ho comunicaria.

El Sr. Secretari va comentar als presents que degut a que l'últim dilluns de juny queia dins de Festes de Sant Pere, hi havia que avançar la celebració de la sessió de la Junta d'eixe mes, i també la del Consell, que també es celebrava en juny.

Es va decidir per unanimitat que les pròximes sessions ordinàries de la Junta i el Consell de Districte es celebrasen el 19 de juny.

I sent les **20:30h** de la data indicada en l'encapçalament, per no haver-hi més assumptes que tractar, el senyor President alça la sessió, de tot això, com a Secretari done fe i, perquè conste, alce la present acta que firme junt amb el Sr. President de la Junta Municipal de Districte.